说明书

感谢您选择此款智能手机! ■ 格式化 TF 卡存储 本手机是一款基于 Android 操作系统的智能手机,操作 界面简洁易用,让您充分享受舒畅体验。为了安全、有效的 使用本手机,使用前请仔细阅读使用说明书。 ■ 开机和关机 《主》776 在飞机上、加油站等禁止使用手机的场所,或者使用手 机会引起干扰或危险时,请不要使用手机。 开车时请勿使用手机,以免妨碍安全驾驶。

在飞机上,在易燃物品、化学制剂、医疗设备附近应关机.

请勿擅自拆卸手机,只有授权的机构才可维修本手机。

2. 在卡槽上有对应的SIM卡或USIM和存储卡的插卡方式,

3. 如果未插入SIM卡或USIM卡,则仅能使用手机的非网络

→ 可使用随机自带的充头和数据线直接给手机充电,或将

手机与电脑连接进行充电。 → 电池电量不足时,手机会发出警告音并显示电量不足信

可在充电时使用手机,但这会延长电池完成充电的时间

在充电时手机会发热,该现象属于正常情况,不会影响

76. 移动通信可能会受无线电干扰从而影响性能。

1. 在手机左侧、找到SIM卡或USIM的卡槽:

4. 请勿将存储卡插入SIM卡或USIM卡槽。

9. 如果由池由量过低 毛机会自动关机

此手机不防水,请保持其干燥

■ 在受限制的区域要关机

■ 安装 SIM 卡或 USIM 卡

请根据图案所示方式插卡:

手机的使用寿命或性能

服务和部分功能表。

■ 为电池充电

■ 专业化服务

在主菜单,选择设置→存储→存储信息→格式化TF存储 格式化SD卡存储前,要备份存储在手机中的所有重要数据。 制造商保修服务不包括因用户操作而导致的数据丢失 开机:长按【开关机键】 关机:长按【开关机键】、然后选择关机。 飞行模式: 下拉主界面, 然后选择右上角图标飞行模式。

为了避免刮伤触摸屏,请勿使用尖锐的工具。

请勿让触摸屏碰水,在潮湿环境中可能会发生故障。

点击:用手指点击来选择或启动功能表、选项或应用

滚动: 点击并向上、向下、向左或向右拖动手指来移

拖放: 用手指点击并紧按住一个项目, 然后拖动手指

调整背景灯时间:在待机模式下,然后选择设置→显

双击: 查看照片时, 用手指点击两次可以放大或缩小,

可以锁定触摸屏和按钮,以防止任何意外手机操作。锁

按下【开关机键】。解锁:按下【开关机键】然后根据

点击并紧按住:紧按住项目2秒钟以上,可弹出选项

触摸屏需注意事项:

成触摸屏发生故障。

可执行以下操作来控制触摸屏:

示→休眠→休眠时间。

■ 锁定或解锁触摸屏

屏幕提示, 手动解锁。

使用手机前请取下触摸屏保护膊

触摸屏不会对尖锐工具的碰触产生反应.

可以设置壁纸来自定义待机屏幕或锁屏界面(壁纸可以自定义 ◇ 卓而辟纸,沿署卓而辟纸 动态壁纸:可以设置动态壁纸 在待机屏幕上移动项目

■ 设置壁纸源

击并按住要移动的项目,振动后将项目拖动到所需位置 从待机屏幕移除项目

点击并按住要移除的项目, 振动后将项目拖动到屏幕上 时间和日期并更改其他洗顶 使用快捷方式面板 在待机模式下或使用应用程序时,在触摸屏幕顶端指示 请勿让触摸屏接触其他电子设备,静电放电可能会造

· 一键清理: 点击可结束后台应用, 释放部分内存。

打开手机锁,左右滚动至其他应用程序屏幕,选择启

手机有可检测手机方向的内置动作传感器,在使用某

些功能时旋转手机,手机界面会自动切换为横屏模式。(

欲设定界面不随手机的旋转而改变, 在屏幕顶部打开快捷

方式面板,然后选择关闭自动转屏。或者,选择设置→显

screen interface (the wallpaper can customize the pictures in the album).

Nove items on the idle screen
 Click and hold the item you want to move.Drag the project to the desired location after the project vibrates.

Click and hold on the item to be removed, then drag the item

Use the shortcut panel

When in standby mode or while using the app, touch the

ndicator icon area at the top of the screen and drag your finger

lown. Open the shortcuts panel. You can activate or deactivate

other features such as wireless connections and access a list of

wLAN; full wLAN collideation of or oil. Long click this is enter the WLAN settings interface.

Data connection: start or close the data connection. Bluetooth: Turns Bluetooth wireless connection on or off. Airplane mode: Activate or deactivate flight mode.

Scene mode: standard, mute, switch between conference and

One-click cleanup: Click to end the background application and

release some memory.

Brightness: Adjust the brightness of the screen.

Battery: Shows device power usage.

Dormancy:Adjust the delay time for the screen to automatically

One-button lock screen: After clicking, the device is off screen

and locked. ⇒ More: You can set the shortcut function and sequence display

landscape mode. If you want to set the interface does not change

Lock screen wallpaper:set lock screen interface image.

Desktop wallpaper; set desktop wallpaper

Live Wallpaper: You can set live wallpaper

to the trash can above the screen after vibration

Remove item from standby screen

高度・调节屏幕的高度。

■ 访问应用程序

◇ 申量: 显示设备申量使用情况

◇ 一键锁屏:点击后设备灭屏上锁待机

动程序;按中间键返回主待机屏幕。

◆ 更多: 设置快捷面板内快捷功能和顺序显示。

> 打开或关闭触撑音效 在主菜单界面, 然后选择设置→声音和通知→标准→点 去右边设置→选择触摸提示音开关。 符图标区域, 向下滑动手指, 打开快捷方式面板, 可以启动或 > 调整铃声音量 按上或下音量按钮可调整铃声音量。 ▶ 切換到振动模式 使手机振动或解除振动,请执行以下方式操作: | 快捷方式面板情情模式里直接切换

取消无线连接等其他功能,并访问通知的列表,如信息、通话 5动或外理状态,如效隐藏列表 请向上滑动列表的下边框 在快捷方式面板中左右滑动快捷图标,可操作以下选项: WLAN: 启动或关闭WLAN连接, 长按可进入设置界面。 2. 在待机模式下, 按住【开关机键】, 然后选择振动模式。 数据连接: 启动或关闭数据连接。 蓝牙, 启动或关闭蓝牙无线连接功能。 生主菜单界面,然后选择设置→声音和通知→标准→点。 飞行模式: 启动或关闭飞行模式 情景模式:标准、静音、会议、户外模式之间的切换。

■ 窗口小部件

■ 自定义手机

> 设置时间和日期

示→旋转屏幕→自动或是保持纵向。

-个小部件长按, 拖动到待机

在待机屏幕界面点击 MENU 键,选择添加小部件,选任意

在主菜单界面,然后选择设置→日期和时间,然后设定

根据个人喜好自定义主题和桌面滑屏特效等。

用来拨打和接听电话、自定义和使用与通话相关的功能。 ■ 通话记录 可以查看按类型筛选的通话记录。 待机模式下, 点拨号键进入拨号界面和通话记录界面 右边设置→手机铃声/默认通知提示音/信息铃声来,从列表 中选择铃声, 然后选择确定。 在通话记录界面,可按电话的类型通话记录。 选择待机屏幕的墙纸 选择查看详细通话的记录。 待机模式下,按下MENU键→壁纸→选择需要的壁纸类型。 。 点击主界面左下角图标可收起或弹出拨号盘,可对通话 > 调整显示屏的高度

1. 在主菜单界面,然后选择设置→显示→亮度。 记录的联系人进行操作。每次拨打联系人号码后,联系人会 2. 关闭自动调整亮度上的按钮。 自动加入通话记录页面。 3 拖动漫位以调整享度的级别 ■ 功能莖单 包含联系人、快速拨号、设置选项。

注意:显示屏的亮度会影响手机消耗电池电量的速度! ■ 信息 创建、发送、接收、查看、管理短信(SMS)或彩信(MMS) 在主菜单选择设置→安全→屏幕锁定→图案。 ■ 音乐 2. 根据屏幕提示和示例图案并选择下一步。 ▶ 使用音乐播放器收听自己喜爱的音乐。 3. 拖动手指至少连接四个点,画出图案后点继续。

◇ 视手机软件而定,某些文件格式不受支持。

4. 重新绘制图案并选择确认

解锁密钥(PUK)才能解锁卡。

将卡带到服务商处进行解锁。

锁定SIM卡或USIM卡

设定解锁图案后,每次开机时都会要求输入解锁图

3。如不想手机再要求输入解锁图案,选择设置→安

全→屏幕锁定→画出设定的图案→无(选择"无"后,

对于因使用非法软件造成的密码或私人资料丢失或

如忘记解锁图案,需要将手机带至客服中心解锁。

可启动随SIM卡或USIM卡提供的PIN码来锁定手机。

启动PIN码锁,则每次开机都需要输入PIN码

· 在主菜单界面,然后选择设置→安全→设置SIM卡锁

▶ PIN码三次输入错误,则卡会被锁定。此时必须输力

如果因输入错误的PUK而导致SIM卡或USIM卡锁定,请

创建和管理存储在手机或者SIM卡或USIM卡上的联系人 的信息。可保存联系人的姓名、手机号码、家庭电话号码

可以查看、删除和管理视频文件。

不要随便移动和删除。

◇ 如文件大小超过可用的存储空间, 打开文件时会出错

保存语音记录,可以设置自己喜欢的音质和录音模式。

可以设置闹钟, 查看世界时间, 使用计时器和秒表功能。

管理手机存储中的图片、视频、音乐、游戏、文档以及

手机存储内资料除MP3, MP4和图片文件外, 系统文件请

2. 建议安装手机存储自带的APK安装包,若自行安装APK

文件包, 出现死机重启等现象, 厂商不承担任何责任。

手机无线上网,浏览网页、下载文件等功能。

可以查看日期,查看农历,设置日历事件。

配置电子邮件帐户,可发送或接收电子邮件。

格音乐文件传输到毛机由方式

■ 时钟

■ 浏览器

■ 文件管理

■ 电子邮件

其他类型的文件。

查看存储的图片及播放其中的视频。

本地管理应用程序和更改已安装应用程序的管理设定. · 一屏幕锁定方式:可设置为无、滑动、图案、PIN、密

Create and manage a list of personal or corporate contact

contact's name, mobile number, home phone number, email

Calculator
 Perform mathematical calculations directly on your phone.

 Setting

WLAN
 Set WLAN status, network notification, add network, etc.

international roaming are open; 2.Default SMS app: Set default SMS app. **More** 

> Bluetooth
Set Bluetooth status, search for Bluetooth devices, and

nodify Bluetooth names, etc.

SIM card

1.SIM card management: This function can choose to close or

open the SIM card: select whether the data connection and

Airplane mode: All language services can be disabled.

4. Mobile network: set up data connections, 4G services,

Network and sharing and portable hotspots: WLAN hotspots
 What is a sharing networks. Bluetooth shared networks, network

display
Set functions related to mobile phone display, such as screen.

1.Set the phone mode. Default mode: standard, mute,

Set unicions related to mobile phone display, such as screen standby time, auto-rotate screen, interactive screen saver, screen lock notification, brightness adjustment, wireless display, etc.

> Sound and notification

◇ 设置手机来电铃声、信息铃声、以及音量等。同时还

电子邮件地址及更多信息。

> WLAN

▶ 蓝牙

> 左储

▶ 应用

可执行数学计算的计算器。

设置WLAN的状态,网络通知,添加网络等。

据连接和国际漫游是否打开。

幕、屏保、屏幕锁定通知、调节亮度等。

可以设置自定义情景模式。

可以查看手机及TF卡存储情况。

可以查看手机电量使用情况。

⇒ 默认短信应用:设置默认短信应用。

飞行模式: 可以禁用所有语言服务。

未知来源: 开启和关闭允许安装未知来源的应用。 ----设置蓝牙状态、搜索蓝牙设备、修改蓝牙名称。 数据保护,保护数据 防止非法访问 手机防盗: 远程锁定手机或远程销毁数据 ♦ SIM卡管理: 此功能可选择关闭或打开SIM卡,选择数 存储类型:显示存储的类型。 信任的凭据:显示信任的CA证书 清除凭据:删除手机中的凭证内容,并重设密码 应用程序权限:为安全和隐私管理应用程序权限。 > 网络共享与便携式执占,可以使用WIAN执占、USR± 添加帐户:更改自动同步功能的设定或管理要同步的帐户 享网络、蓝牙共享网络、网络共享与便携式热点设置。 > 语言和键盘 可以选择语言,设置键盘,选择输入法。 移动网络:设置数据连接、4G服务、偏好网络等。 ▶ 备份和重置 恢复出厂设置,会清除手机上所有的数据。 日期和时间 ◆ 自动确定日期和时间:使用网络提供时间 ◇ 设置手机模式。默认模式:标准、静音、会议、户外

设置日期: 手动设置当前日期。 设定时间: 手动设置当前时间。 选择时区:设定本地时区 使用24小时格式:设置24小时制显示时间。 定时开关机 设置手机 开关机 的时间。 无障碍设置操作应用。

加密手机:具体信息请查看其说明

- 显示家码, 开启和关闭显示家码

→ 设备管理器: 查看或停用设备管理器

. 锁定SIM卡: 输入PIN码后开启锁定SIM卡功能。

2. 更改PIN码: 先輸入原PIN码, 再輸入两次新的PIN码。

◇ SIM卡锁定设置:

连接打印机打印所需要的图片等文件 关于手机

2.Auto lock: select auto lock time.

4 Set the SIM card lock:

Encrypted phones: Please see their instructions for specific

1)Lock the SIM card: Click to lock the SIM card, enter the PIN

Theoretine Sin card: Click to lock the Sin card, enter the Pil code and turn on the lock SIM card function.

2) Change SIM card PIN: Enter the original PIN code first, then enter the new PIN code twice.

6.Device Manager: View or deactivate Device Manager.
7.Unknown source: Whether to allow the installation of a cation-sourced app, it can be turned on and off.

9.Mobile phone theft: remotely lock the phone or remotely

destroy the data.

10.Storage Type: Shows the type of storage.

11.Trusted credentials: Use certificates and credentials to ensure secure use of individual applications.

12.Install from phone storage: Install the encryption certificate

stored in the phone storage.

13.Clear credentials: delete the contents of the voucher in the

hone and reset the password.

App permissions: Manage app permissions for security and

Add account: Change the settings of the auto sync feature or

Manage accounts to sync.

➤ language and keyboard

Language and input method: you can choose the language,

5.Show password: Turns the display password on and off.

查询有关手机的信息,如系统升级、状态信息、法律信 息、手机型号、版本号、处理器等信息。

号码无法呼入 ◇ 请确认手机已开机,且连接网络

请确认是否设置了呼叫限制功能。 务前,自己可以进行以下简单的检查:

> 联系人无法听到声音 ☆ 检查是否按住【开关机键】键至少1秒以上。 请保持手机下部的麦克风靠近您的嘴巴。 ◇ 检查电池电量是否已耗尽, 请充电。 待机时间短 待机时间与网络的系统设置有关,处于接收不良的区 ◇ 輸入手机
物次
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が
が 前输入话机密码。

请确认是否因欠费而被禁止呼入。

由池武泰由器损坏 雲東塩.

恢复的故障,root过的手机不享受保修!

污秽堆积,用干净的布擦拭手机和数据线的接口

在低于0℃或高于45℃的环境中,请改变充电环境。

如上述指导信息无法帮助您解决遇到的问题,请联系

· 禁止使用任何工具root本手机,否则有可能出现无法

请勿私自拆卸或使用错误型号电池,否则会引起燃烧

爆炸危险,务必按照国家相关规定处置使用完的电池;

请确认 SIM 卡里亚有效

域,收不到信号时,话机将持续发射以找寻基站,会 消耗大量电池电量,造成待机时间变短。请移到信号 ◆ 输入 PIN 码:选用了每次开机时输入 PIN 的功能,启 强的地方使用或暂时关闭手机 动手机时必须输入PIN码。 需要更换电池,请更换新电池。 无法充电 接触不良,检查插头是否连接好

卡,此时应输入运营商提供的 PUK 码解锁。 ➤ SIM 卡错误 ◇ SIM 卡金属面有污物,用软布酒精等擦试金属接触点 ◇ SIM 卡未装好,按照使用手册说明正确安装。◇ SIM 卡损坏,与您的网络服务供应商联系。

为节省您的时间和不必要的花费,请在联系专业售后服

令 信号弱,请移到信号强的地方重试。 ◇ 招出网络服务商的网络覆盖区 ◇ SIM 卡无效,与您的网络供应商联系。

· 请确认拨号后是否按下拨号键 ◇ 请确认是否因欠费而被禁止呼□ ◇ 请确认 SIM 卡是否有效。

■ 常见问题与解决方法

- 无法自动手机

请确认是否设置了固定拨号功能 通话质量差 ☆ 请检查是否音量调节不合适。 

线由油干法有效传法 告成无法诵话。

Manual

order to use this phone safely and effectively, please read the order to use this priorie sarely and effectively, please read the instruction manual carefully before use.

■ Safety Precautions

Do not use your mobile phone when it is forbidden to use our mobile phone or if it may cause interference or danger ■ Traffic safety first

use so that you can fully enjoy the comfortable exp

Thank you for choosing this smartphone! This mobile phone is a smart phone based on Androic

perating system. The operation interface is simple and easy to

not use your mobile phone while driving, so as not to interfere with safe driving. ■ Shut down in restricted areas. Please comply with the relevant restrictions or regulations. Shut down on airplanes or near flammable materials, chemicals or

Mobile communications can be subject to radio interference, which can affect performance.

Waterproof
This phone is not waterproof, please keep it dry.

Specialized service

Do not disassemble the phone and accessories. Only uthorized organizations can repair the phone.

Install SIM or USIM card

On the left side of the phone, find the card slot of the SIM card There is a corresponding SIM card and memory card card insertion method on the card slot, please insert the card according to the pattern shown.

If you do not have a SIM or USIM card inserted, you can only use your phone's non-network services and some of the

 Do not insert the memory card into the SIM card slot. Charging the battery

The mobile phone can be charged directly with their own and display a low battery message. If the battery is too low, the phone will automatically shut down

ou can use your phone while charging, but this will extend the battery charging time; The phone will heat up when charging, this phenomenon is normal and will not affect the life or performance of the phone

On: Long press the switch key Off: Long press the switch key, and then choose to shut down Flight mode: Pull down the main interface, and then select the upper right icon flight mode.

Touch screen
Notes for Touch Screen:

■ Format TF card storage
In the main menu, select Settings→Storage→Store
Information→Format TF Storage.

Before formatting the TF card storage, remember to back up

all the important data stored on your phone. The manufacture warranty service does not include data loss due to user actions.

Power On and Off

♦ To avoid scratching the touch screen, do not use sharp tools.
♦ Do not allow the touch screen to touch other electronic devices atic discharge may cause the touch screen to Do not let the touch screen touch the water. The touch screen

may malfunction in a humid environment or when exposed to 

screen protective film before using the phone.

For the best performance, tap the touch screen with your ingertips.
Thefollowing operations can be performed to control the touch screen:

 Click: Click once with your finger to select or launch a menu,

option, or application.

Click and hold: hold down the item for more than 2 seconds to pop up a list of options. Scroll: Click and drag your finger up, down, left or right to move to the items in the list

to the items in the list.

> Drag and drop: Click and hold an item with your finger, then drag your finger to move the item.

> Double-click: When viewing a photo, tap twice with your finger to zoom in or out. The backlight time can also be adjusted in standby mode then

■ Access application select Settings—Display—Sleep—Sleep time.

Lock or unlock the touch screen and buttons
The touch screen and buttons can be locked to prevent any Open phone lock,Scroll left or right to other application creens, Select the launcher, Press the middle button to return to te main standby screen.

The phone has a built-in motion sensor that detects the accidental phone operation.

To lock,press [Switch button].To unlock, press [Power On/Off] follow the on-screen prompts to manually unlock Select wallpaper source
 You can set the wallpaper to customize the standby screen or lock

in the shortcut panel.

with the rotation of the phone,Open the shortcuts panel at the top of the screen and select Auto Rotate. Alternatively select Setting →Display→Rotate Screen→Auto or Keep Portrait. ■ Widget
In the screen interface, click the MENU key, select Add widgets, select any widget long press, drag to standby.

Custom phone Customize your phone to your personal preferences: themes and desktop slideshow effects, etc.

S Set current time and date
In the main menu interface, then select Settings→ Date &
Time.Set time and date and change other options.

> Turn touch tones on or off In the main menu interface, then select Settings → Sounds & Notifications→Standards→click on the right setting→select the oner leatures such as wrieress connections and access a list of notifications, such as messages, calls, events, or processing status. To hide the list, drag the bottom border of the list up. Swipe the shortcut loon left and right in the shortcut spanel to use the following options:

• WLAN; Tum WLAN connection on or off. Long click this icon to

Press the up or down volume button to adjust the ringer /olume. ➤ Switch to vibration mode To shake or de-vibrate your phone, do one of the following:

1. Switch directly in the shortcut panel mood mode.

2. In standby mode, press and hold [Switch button]. Then select

Change ringtone
In the main menu interface, then select Settings→ Sound & Notifications—Standards—Point Right Settings—Shone Ringtone/Black Receipt Notification Tone/ Message Ringtone. Select a ringtone from the list and select OK.

dyle setting steps

 Select the wallpaper of the standby screen In standby mode, press menu→wallpaper→select the type o Illnaper to be set waiipaper to be set. ▶ Adjust the brightness of the display 1. In the main menu interface, then select Settings→Display →Brightness. Turn off the button on the auto-adjust brightness. Transition is lider to adjust the level of brightness.
 The brightness level of the display affects the speed at which the phone consumes battery power.
 Set the unlock pattern

. In the main menu interface, then select Settings - Security  $\rightarrow$  Screen Lock  $\rightarrow$  Pattern. 2. Watch the screen tips and sample patterns and choose Next.

3. Drag your finger to connect at least four points and draw a

In the SIM Card or OSIM Card.

In the main menu interface, then select Settings→Security→
Settings SIM card lock mode→Lock SIM card.

Enter your PIN and choose OK.If you activate the PIN lock, you
must enter your PIN every time you turn it on. If the PIN code is entered incorrectly three times, the SIM ca or USIM card will be locked. You must enter your unlocking key (PUK) to unlock your SIM card or USIM card.

If the SIM card or USIM card is locked due to incorrect F input, bring the card to the service provider to unlock it Call and receive calls through available options during a cal

or customize and use call-related features.

call records

Can view call history filtered by type. 1. In standby mode, click the dial button to enter the dialing interface and call log interface.. Interface and call log interface..

In the call log interface, you can press the call type of the call.

Select the record for which you want to view detailed cal

pattern.Choose to continue. Redraw the pattern to confirm.Select confirmation

phone to its customer service center to unlock it.

soπware.
Lock SIM card or USIM card

After setting the unlock pattern, you will be asked to enter the

unlock pattern each time you turn it on. If you want your ph

unlock pattern each time you with it or in you want your pint to no longer require an unlock pattern, select Settings Security → Screen lock → Draw the lock set pattern → Non Note: If you select "None", the screen will not be locked.

If you forget to unlock the pattern, you need to bring you

The manufacturer shall not be liable for the loss of password o personal data or other damage caused by the use of illega

The phone can be locked by activating the PIN code provided with the SIM card or USIM card.

I.I. addition to MP3, MP4 and picture flies, pease do not move or delete the system files;
2.It is recommended to install the APK installation package that comes with the phone storage. If you install the APK file package yourself, the phone will crash and restart, and the manufacturer will not be responsible. Dialpad Click the icon in the lower left corner of the main interface to close or pop up the dial pad to operate the contacts recorded in the call. Each time you dial a contact number, the contact automatically joins the call history page.

Function menu ■ Calendar cludes contacts, speed dials, setup options. Information Create, Send, Receive, View, Manage Text Messages (SMS) ersonal or corporate email accour

You can view the date, view the lunar calendar, and set E-mail

Send or receive emails from your phone by configuring your

downloading files, etc.

Document management

Listen to your favorite music using the music player.
 1.Depending on the phone software, some file formats are not

pported.

2 If the file size exceeds the available storage space, an error

Help you quickly save your voice recordings, you can set

You can set an alarm, view world time, use timers and

Open all your pictures, videos, music, documents and other

kinds of files stored in your phone's storage.

1.In addition to MP3, MP4 and picture files, please do not

Browser

Mobile wireless Internet access, browsing web pages

occurs when opening the file.

Add music transfer music files to your phone:

your favorite sound quality and recording mode.

\*\*Clock\*\*

View images on your memory card and play them

Download from wireless web
 Copy through data line
 Transmission via Bluetooth

Can view, delete video files and sort videos

battery View phone battery usage

preferences, etc.

2.Set phone ringtones, message ringtones, volume, etc., as vell as set custom profiles. Storage View phone and TF card storage Application

Manage applications locally and change administrative 1.Screen lock mode: set to none, slide, pattern, PIN, password

provide time.

2.Automateany determine the time zone provided by the network.

3.Set date: Set the current date manually.

4.Set time: Set the current time manually. .Select time zone: set local time zone Use 24-hour format: set to display time in 24-hour format.

Set the time when the phone is turned on and off.

Date and time

et the keyboard, select the input method

Backup and reset

Backup and reset: Restoring the factory default settings will erase all data on the phone, please be cautious. .Automatically determine date and time: use the network to 2.Automatically determine the time zone: Use the time zone

provider.

3.Invalid SIM card, contact your network provider.

according to the instruction manual.

No barrier

 Barrier-free setup operation application

 Print

ersion number, processor, etc.

> Unable to start phone

> SIM card error

Common problems and solutionsin

Connect the printer to print the necessary images and other files.

About mobile phone
 Query information about your phone, such as system upgrades, status information, legal information, phone model,

Order to save your time and unnecessary expenses, please do the following simple check before contacting professions

heck if the hattery is exhausted inlease charge

1.Check if you press and hold the [Power On/Off] key for at

1. The signal is weak. Please move to a strong signal and try

1.The metal surface of the SIM card is dirty. Wipe the metal

contact point of the SIM card with a clean cloth.

2.If the SIM card is not installed, install the SIM card correctly

The number cannot be called out

3.Please confirm if the SIM card is valid.

4.Please confirm if the call barring function is set.

5.Please confirm if the fixed dialing function is set.

3.SIM card is damaged, contact your network service provider

again.

2.Exceeding the network coverage area of the network service

Unable to connect to network

1.Please confirm whether the dialing button is pressed after dialing.

2.Please confirm if the call is forbidden due to arrears.

s. If the above information does not nell you solve the problem, lease record your phone model and serial number, authorization r insurance policy information, and a clear description of the roblem, then contact your local after-sales service provider. Explosion hazard if you replace it with the wrong type of battery. Always dispose of the used battery as instructed!

It is forbidden to use any tool root this phone, otherwise there may be unrecoverable faults, and the root phone does

Please confirm if the call restriction function is set 1 Please confirm that the microphone is turned on

1.Please check if the volume adjustment is not suitable.
2.Using mobile phones in poorly received areas, such as near high-rise buildings or basements, radio waves cannot be

allectively communicated.
3.Use the phone during a call-intensive period, such as after work hours, the line is congested and the call cannot be mad

1. Please confirm that the phone is turned on and connected to

e network.
Please confirm if you are prohibited from calling due to

P.Please keep the microphone in the lower part of the phone

arrears.

3.Please confirm if the SIM card is valid.

Short standby time

> Poor call quality

Contacts can't hear you

1. The standby time is related to the system settings of the

Number cannot be called in

 Check if the battery is exhausted, please charge.
 Start the phone, there is information display
 1.Enter the phone lock password and select the auto lock function. You must enter the phone password before using it. 2.Enter the PIN code and select the function to enter the PIN every time you turn it on. You must enter the PIN code.

3.Enter the PUK code: connect the error PIN code three times and lock the SIM card. Enter the PUK code provided by the

network and may be in an area where reception is poor. When the signal is not received, the phone will continue to transmit to find

the base station, which consumes a large amount of battery power, resulting in a shorter standby time. Please move to a place

with strong signal or temporarily turn off the phone.

2.Need to replace the battery, please replace the battery.

Unable to charge

1 Poor contact, check if the plug is connected 2. Dirty, wipe cell phone charger with clean cloth.
 3. When charging in an environment below 0°C or above 45°C, please change the charging environment.

The battery or charger is damaged and needs to be replaced. 5 If the above information does not help you solve the problet

not enjoy the warranty!